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MAGYAR VITORLÁS SZÖVETSÉG 
ELNÖKSÉGI ÜLÉS 

JEGYZŐKÖNYV 

Helyszín: Magyar Sport Háza, 1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3. 

Időpont: 2017. június 12., 18,00 óra 

 

Jelen  
vannak: 

Elnökségi tagok: 

dr. Kollár Lajos elnök 

Böröcz István 

Brencsán Ábel 

Friedl Mihály 

Litkey Farkas 

Rutai István 

Siklósi Máté 

Sükösd Balázs 

 

Jelen vannak még: 

Holczhauser András főtitkár 

Imhof Gábor 

Wonke Péter 

Tusnai Gabi 

dr. Ugron Gáspár Gábor 

Berecz Zsombor 

 

 

Napirend: 

1. Főtitkári beszámoló ea.:  

Holczhauser 

András 

2. Pénzügyi beszámoló ea.: 

Holczhauser    

András 
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3. Beszámoló a 2017 évi singaporei WS évközi kongresszusáról   
Határozati javaslat: 
„Az MVSZ elnöksége elfogadja a WS évközi kongresszusáról készített 

beszámolót.”  

ea:   

Wossala 

György 

4. Nemzeti Vitorlás és Vízisport Akadémia 
Határozati javaslat: 
„A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége megismerte a Nemzeti Vitorlás és 

Vízisport Akadémia létrehozása tárgyában készített előterjesztést, az abban 

foglaltakkal egyetért és támogatását fejezi ki az Akadémia létrehozása iránt. Az 

Elnökség egyúttal felhatalmazza a Magyar Vitorlás Szövetség elnökét, hogy 

aláírja az Akadémia és a Magyar Vitorlás Szövetség, mint a szakmai 

felügyeletet ellátó szerv között kötendő együttműködési megállapodást az 

előterjesztésben foglalt vállalások és keretrendszer szerződésbe foglalása 

céljából.” 

 

ea:  

Ugron 

Gáspár 

5. MVSZ elnökség stratégiájának kidolgozása  
Határozati javaslat:  
„Az MVSZ elnökség 2017-2020 időszak stratégiájának megalkotására 
munkacsoportot állít fel. A munkacsoport vezetője Sükösd Balázs, tagjai……”  

ea: 

Sükösd 

Balázs 

6.  GINOP 7.1.2-15 eszközök hasznosítása 
Határozati javaslat:  
„A Magyar Vitorlás Akadémia nKft. a GINOP 7.1.2 pályázatból beszerzett 
eszközök hasznosítására pályázatot hirdet, a pályázat kiírásával megbízza az 
nKft ügyvezetőjét. A pályázatok értékelésére három tagú bíráló bizottságot 
állít fel, melynek tagjai:…………….. ” 

ea: 

Rutai István  

7.  Beszámoló a GINOP 7.1.2-15 és a GINOP 7.1.9 pályázatok aktualitásairól 
Határozati javaslat: 
„A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége elfogadja a GINOP 7.1.2-15 
pályázatról készített beszámolót. 
 
A 2017. június 12-én tartandó BVSZK nKFT taggyűlését követően további 
határozati javaslatok születhetnek.  
 

ea: 

Imhof Gábor, 

Holczhauser 

András 

 

8. Szakbizottságok javaslata 
Határozati javaslat: 
nincs 

ea: 

Tusnai 

Gabriella 

9. MVSz bizottsági szerkezet és egyéb tisztségek  
Határozati javaslatok: 
egyezetést közvetően  

ea: 

Holczhauser 

András 

10. Edzői bérezés – EMMI-től kapott 20M forint felhasználása 
Határozati javaslat:  
egyeztetést követően  

ea:  

Holczhauser 

András 

11.  Motorosok selejtezése 
Határozati javaslat: 
„A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége döntött a Bálna és a Giba 
motorosokat leselejtezéséről.” 

ea: 

Holczhauser 

András 

 

12. 

Sportágfejlesztési keret 
Határozati javaslat: 

ea: 
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„A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége támogatja a 2017. II félévi 
Sportágfejlesztési keret felosztására tett javaslatot.”   

Holczhauser 

András 

13. Ifjúsági válogatott keret kijelölése 
Határozati javaslat: 
Az MVSz elnöksége jóváhagyja a Laser osztályszövetség javaslatát, mely 
szerint a WS ifjúsági VB-n Veisse Zoltán képviselheti hazánkat.  
 
Az MVSZ elnöksége jóváhagyja az OP osztályszövetség javaslat a. mely 
szerint a VB-n XY…az EB-n XY képviselheti hazánkat.  
 
Amint a végleges javaslat beérkezik, továbbítom az MVSZ elnöksége részére. 
 

ea: 

Holczhauser 

András 

14. Gyermekvédelmi szabályzat  
Határozati javaslat:  
„Az MVSZ elnöksége elfogadja az MVSZ Gyermekvédelmi szabályzatát.” 

ea: 

Holczhauser 

András 

 

15. 

Egyebek: 
Kékszalag státusz jelentés 
 

 

 
Kollár Lajos köszönti a résztvevőket, megállapítja, hogy az ülés határozatképes. 
A meghirdetett napirendi pontokhoz a következő kiegészítés érkezett: 
 
Holczhauser András: 

- Érdi Mári szponzoráció 
Siklósi Máté: 

- A közbeszerzés tárgyalásakor a levezető elnök rendeljen el zárt ülést. 
 

Az elnökség egyhangúlag megszavazza a napirendi pontokat, illetve az egyéb 
javaslatokat. 
 
 
1. napirendi pont: Főtitkári beszámoló 
 
Holczhauser András 
 
VILÁGKUPA DÖNTÓ, SANTANDER 
Finn dinghy 2. hely 
Az elnökség gratulál Berecz Zsombornak a VK döntőn elért 2. helyezéséhez, illetve 
Vadnai Jonatánnak LS-ben megszerzett 15. helyéhez. 
 
OKJ VITORLÁS EDZŐ VIZSGA 
22-en szereztek edzői képesítést – köztük Berecz Zsombor is. 
 
EVENT-ART KFT.-VEL SZEMBEN FENNÁLLÓ KÖVETELÉS 
Az aktív mediátor felszámoló tájékoztatja a Bodnár ÜI-t arról, hogy az MVSz 3 500.000 

Ft hitelezői igényét a felszámoló jóváhagyja, ugyanakkor a cég nem rendelkezik pénzzel 

és nem fogja tudni kifizetni ezt az összeget. 
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GOBOATING NAP 

Június 9-én – harmadik alkalommal – 19 helyszínen került megrendezésre a GoBoating 

Nap. 

EDZŐI TOVÁBBKÉPZÉS 

Június 7-én Balatonfűzfőn tartottunk edzői továbbképzést. 

RENDES KÖZGYŰLÉS 

Május 23-án – rendkívül alacsony érdeklődés mellett – került sor az MVSz rendes éves 

közgyűlésére. 

 

2. napirendi pont: Pénzügyi beszámoló 
 
Holczhauser András:  
 
A Magyar Vitorlás Szövetség számláján az 50M Ft hitellel együtt 146M Ft áll rendelkezésre. 41M 
Ft a Magyar Vitorlás Akadémiának nyújtott tagi kölcsön, ebből 635.000 Ft-ot már elfogadott a 
Nemzetgazdasági Minisztérium. Probléma nincs, minden a tervezetteknek megfelelően folyik. 
A versenyengedélyekből és a klubok által befizetett tagdíjakból a tervezetteknek megfelelően 

folynak be az összegek 

Idén eddig több, mint 32.000.000 Ft-ot fizettünk már ki a szerződéses sportolóink számára, 

Szállítási tartozásunk összesen 3M Ft. 

Kiadás-bevétel: szövetség működési költsége kb. 40%-on ál a tervezetthez képest, a 

versenyrendezési költségek egyelőre minimálisak, hisz eddig csak az Évadnyitó került 

megrendezésre, illetve az egyéb versenyekre 2,8M Ft-ot fizettünk ki, a 92M Ft-ból 15M Ft került 

felhasználásra. 

Az Élsport támogatási összegekből 211M Ft-ból 45M Ft az, amit kifizettünk – eszköztámogatás, 

személyi kifizetések, szerződéses sportolók támogatása. 

Az eszközök karbantartása és egyéb költségei időarányosan a tervezettnek megfelelően, 50% 

körül állnak. Tavasszal a szervizelési költségek magasabbak, mint az őszi időszakban. Az 

egyéb működési kiadásaink hasonlóan 50% körüli szinten állnak. Gyakorlatilag a terv szerint 

haladunk a kiadásokban. 

Bevételek tekintetében: az állami támogatásokból, kb. 35% érkezett meg, de a közeljövőben 

számítunk még 15M Ft-ra, így az összeg megközelíti a teljes támogatás 50%-át. A napokban 

számolunk el a sportágfelzárkóztató kerettel. 

Szponzorációs támogatások: 60M Ft az előirányzat, remélhetőleg idén ez több lesz. 

A versenyengedélyekből és tagdíjakból 60M Ft volt a terv, ez eddig 52M Ft folyt be. A Kékszalag 

előtt a versenyengedélyek bevételéből én úgy gondolom, hogy ez egy reális szám. Minimális a 

versenyrendezésből származó bevétel hiszen idén még alig volt verseny. Az egyéb kiadások 

arányosan, a tervezettnek megfelelően alakulnak.  
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Ami nehézséget okozhat az a GINOP-os beszerzéseknek az áfa finanszírozása. Jövő héten 

szeretnénk az előleget minél hamarabb lehívni, hogy ha elindul az eszközök beszerzése ne 

okozzon problémát sem a Szövetségben, sem a Vitorlás Akadémiában. 

Az elmúlt hónapban még 240M Ft körüli összeggel gazdálkodtunk, ebből 100M Ft-ot – ami az 

eszközbeszerzésre érkezett – átutaltunk a Vitorlás Akadémia számlájára, hiszen az eszközök az 

Akadémiába érkeznek. 

Sükösd Balázs:  

Nagyon röviden szeretnék szólni a – Csopakon Weöres Botond szervezésében megrendezett – 

Nádas Kupáról, amely, azt gondolom, nagyon sikeres volt. A kicsik, az újrakezdők nem a nagy 

csapatba kerülnek be, ez a rendezvény róluk szól. Brencsán Ábeltől szeretném megkérdezni, 

hogy belekerülhet-e a Nádas Kupa sorozat vagy legalább annak egyes versenyei a 

műhelymunka támogatásba? Akiket ezen címszóval támogatunk, azok viszonylag kevés 

ranglista versenyen vesznek részt. 

Holczhauser András válaszol: 

A műhelymunka támogatásra visszatérünk még a 12. napirendi pontban. a kérdés az, hogy a 

Nádas Kupát be tudjuk-e tenni az MVSz versenynaptárába, ugyanis az MMT odaítélésének ez 

feltétele. 

 
3. napirendi pont: Beszámoló a szingapúri évközi WS kongressusról 
 

Wossala György beszámolója: 

A kongresszuson ezúttal első ízben a 2016 novemberében választott új elnökség 

döntése alapján csak a megválasztott COUNCIL tagjai vehettek részt a korábbi évekkel 

ellentétben, amikor még a két legjelentősebb Bizottság, az Event- és Equipment 

Committee is jelen volt. 

A kötelező napirendi pontok (elnöki beszámoló, legutóbbi kongresszus jegyzőkönyve; az 

elmúlt időszak elnökségi ülésein hozott határozatok; auditált pénzügyi beszámoló; 

Felügyelő bizottság beszámolója; 2017. évi költségvetési terv; kintlévőségek és 

kötelezettségek listája stb.  (melyek a WS honlapon is megtekinthetők) elfogadásán 

kívül az alábbi Szövetségünket is érintő témák kerültek megtárgyalásra: 

1. Trösztellenes politika, azaz az egyes hajóosztályok gyártóinak 

monopóliuma  

 

Az utóbbi években számos tagország felvetései mentén széleskörű vita alakult ki 

az olimpiai osztályok gyártóinak monopol helyzetével kapcsolatban. 

Különösen kiéleződött a helyzet a NACRA 17 legutóbbi, foil rendszerű olimpiai 

felszereléssé történő átminősítése kapcsán, mivel a monopol helyzetben lévő 

gyártó csak limitált mennyiségű új típusú (szárnyas) felszerelést tud szállítani, 

ezáltal hátrányos helyzetet teremtve a Nemzeti Szövetségek jelentős hányada 

számára.  Az ez évi világbajnokságot pl. így előreláthatólag két különböző Nacra 

osztályban kénytelenek megrendezni, az olimpiai felkészülés szempontjából 
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hátrányos helyzetet teremtve az új típusú felszereléssel nem rendelkező 

versenyzők (akik általában nem a legfejlettebb országokból valók közül kerülnek 

ki) számára. 

 

Ugyancsak évek óta erősödik az az ellenzéki álláspont, hogy a monopol 

helyzetben lévő gyártók visszaélnek helyzetükkel – és egyrészt az árak 

folyamatos  lopakodó emelésével (az alkatrészek vonatkozásában is), másrészt 

a minőség csökkentésével nehezítik a versenyzők és Szövetségeik helyzetét. 

 

További probléma, hogy a jelenlegi állapot ellenkezik az európai joggal, az  

Uniós Szerződés 101-es és 102-es fejezetével. 

 

A problémával 7 olimpiai osztály terhelt. 

 

Az Elnökség ugyanakkor azon az állásponton van, hogy a monopol helyzet 

megszüntetése nem oldaná meg a problémát, ugyanis a fejlettebb és nagyobb 

költségvetéssel rendelkező nemzeti Szövetségek ez esetben is előnyben 

maradnának, hiszen a szabad piacon a legdrágább (és általuk feltételezetten 

legjobb-leggyorsabb) felszerelést rendelnék versenyzőiknek. 

 

Az elnökségi álláspont ellenzői engem választottak szószólójuknak, ezért 

javaslatot terjesztettem be az elnökségi előterjesztés novemberig történő 

elhalasztására – további elemzés céljából. A javaslat hosszas vitát váltott ki – és 

a döntést a második napi ülésre halasztottuk. Tekintettel a törvénnyel 

kapcsolatos ellentmondásból fakadó kényes helyzetre, Andersen Elnök úrral az 

esti rendezvényen szóban megegyeztem, hogy „tudomásul vesszük” az 

előterjesztést – és a novemberi Rendes Évi Közgyűlésre részletesen kidolgozott 

javaslatot terjesztünk be a kérdés rendezésére. 

Jelentésemhez csatolom Andersen Elnök úrral ez ügyben a két ülésnap közti 

éjszaka folyamán folytatott levelezésemet.   

 

2. TSE CONSULTING Survey (felmérés) 

 

A singaporei kongresszust megelőzően az Elnökség megbízásából a lausanne-i 

TSE CONSULTING Cég széleskörű, 31 kérdésből álló felmérést végzett a 

sportág helyzetének értékelése, ill. az előttünk álló időszak céljainak és 

prioritásainak meghatározása céljából. A felmérésre 113 kitöltött válasz érkezett 

88 Nemzeti Szövetségtől (61%-os ráta). 

Az összefoglaló zárójelentés a  

 

https://www.dropbox.com/sh/m1kfq44hvoylbca/AAD69WuWS1st6kATBwJbwBnEa?dl=0 

 

linken olvasható. 

 

A jelentéssel kapcsolatban a jelentésemhez csatolt vázlat alapján lefolytatott vita 

https://www.dropbox.com/sh/m1kfq44hvoylbca/AAD69WuWS1st6kATBwJbwBnEa?dl=0
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nagyrészt elfogadta az abban felvázolt cselekvési tervet. 

 

3. Enoshima, 2020 

 

Csatolom az 2020. évi enoshimai olimpiával kapcsolatban elfogadott anyag 

végleges változatát.  

 

Fentieken kívül a konferencián még ügyrendi, személyi, tagfelvételi, és egyéb aktuális 

kérdések is megvitatásra kerültek, amennyiben ezekre mutatkozik érdeklődés 

mindenkor készségesen állok rendelkezésre a válaszokkal.  

Jelentésemben igyekeztem azokról a kérdésekről beszámolni, melyek Szövetségünket 

közvetlenül érintik. 

A Nemzetközi Szövetség soron következő rendes évi Közgyűlése 2017. november 3-11-

ig kerül megrendezésre a mexikói Puerto Vallartában. 

Határozati javaslat: 

Az MVSZ elnöksége elfogadja a WS évközi kongresszusáról készített beszámolót. 

 

 

Név 52/2014(06.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 

 



8 

4. napirendi pont: Nemzeti Vitorlás és Vízisport Akadémia 
Dr. Ugron Gáspár Gábor: 

Célunk egy olyan komplex feltételrendszer kidolgozása, amelyen egy széles bázison 

alapuló utánpótlás vitorlás képzés valósulhat meg. Elkészült egy részletes szakmai 

anyag – módszertan, képzés, kollégiumi rendszer stb. – előterjesztésünk ennek rövid 

összefoglalóját tartalmazza. 

Az Akadémia célja – a kormányzati utánpótlás akadémia módszertanával összhangban 

lévő – a hazai tehetségek számára sportág specifikus feltételek biztosítása, az utánpótlás 

élsportból a felnőtt élsportba való átmenet biztosítása, professzionális edzői gárda 

kinevelése, a mozgássérült vitorlás versenysport felkarolása. Fontos cél, hogy az 

eredményes élsporthoz szükséges technikai, sportorvosi, személyi, oktatási és egyéb 

feltételek biztosítása mellett hangsúlyos nemzetközi együttműködéseket, 

tapasztalatcserét folytasson, hiszen ez a folyamatos fejlődés fontos feltétele. A most a 

klubokban zajló felkészülési munkából kialakulhat egy a klubok, a Szövetség és az 

Akadémia közötti együttműködés.  

 

Berecz Zsombor: 

Az Akadémia szerepét abban látom, hogy az az extra anyagi forrás, amely az Akadémia 

révén a magyar vitorlázásba bekerül, azt hasznosan és okosan lehetne elkölteni. Nehéz 

a mai gyerekek elé a vitorlázást életcélként állítani, legtöbbjük ugyanis a továbbtanulást 

választja, ha arra kerül a sor. Az Akadémiának meg kell céloznia, hogy egy járható és 

élhető életképet adjon a fiataloknak, és minél többen kötelezzék el magukat hosszú távon 

a vitorlázás mellett. 

 

Dr. Kollár Lajos: 

A kormány várja ezt az előterjesztést és ezt mintának is szeretné használni, hogy a 

többi sporttal foglalkozó Akadémia is erre az előterjesztési mintára épülve 

dolgozhasson. Hamarosan döntés születik arról, hogy az Akadémiának mely módját 

támogatnák. Várják ezt az anyagot tőlünk és ha nem is ma döntünk, de már összeállt a 

bázisanyag, amelyről az előterjesztésben tájékozódhattatok. Kiegészítve a Vitorlás 

Szövetség véleményével a lehető leghamarabb célszerű lenne eljuttatni a 

minisztériumba, az idő sürget. Várhatóan a jövő héten tárgyalunk a beadványról Balog 

miniszter úrral. 

Sükösd Balázs: 

Hogyan kerül összhangba a jelenlegi működéssel, a Szövetség jelenlegi struktúrájába 

hogyan illeszkedik bele, hogyan befolyásolja az alapvetően klubokon alapuló képzést, 

utánpótlás-nevelést, versenyeztetést – erre várja a választ. 

Dr. Ugron Gáspár Gábor: 

A jelenlegi klubrendszerre épülő rendszert jelentősen nem befolyásolná. Az Akadémia 

több, mint egy klub, de jóval kevesebb, mint egy szövetség. Egy akadémiai mozgalom 

alapvetően egy hosszabb folyamat, legalább. két olimpiai ciklus, és egy nagyon széles 
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tömegbázis merítés megtalálása. Ezen belül a tehetséges fiataloknak professzionális 

felkészülési lehetőség biztosítása.  

Az Akadémia önmagában nem kíván kezdőtábort szervezni, hanem a most 

kezdőtáborokat indító egyesületekkel akar szakmai együttműködést kialakítani, azért, 

hogy a kiválasztott tehetségeket majd az Akadémia taníthassa a későbbiek során, és nem 

feltétlenül az anyagi cenzus alapján választ. A versenyzők alapvetően nem szakadnának 

el a klubjuktól. Ami az Akadémia előnye: a kis kluboknál meg tud honosodni egy 

versenyzői stáb úgy, hogy nincs számottevő anyagi forrásuk.. Itt az Akadémia fölvállalja, 

hogy a kezdő utánpótlás versenyzőit elkezdi a sport felé terelni és tovább fejlődésre ad 

lehetőséget. A nagy klubok között a munka koordinálását végezhetné (pl. hajóosztályok 

közös téli edzőtáborozása). 

Litkey Farkas: 

Van az Akadémia és a Szövetség között együttműködés, viszont az anyagból számomra 

nem világos, hogy a hatósággal ki kerül kapcsolatba. 

Dr. Kollár Lajos: 

Ezek tisztázására hosszabb egyeztetésre lesz szükség. A legsürgetőbb kérdés, mit 

adjunk be a Minisztériumnak, várják az anyagot az MVSZ-től, amelyet az Akadémiával 

együtt dolgoz ki. 

Rutai István: 

Az MVSz és az Akadémia között9 együttműködést pontosan ki kell dolgozni. 

Kérdéses még, hogy a finanszírozás az MVSz-en keresztül történik, vagy direkt az 

Akadémiával. A Szövetség – és a hatóság is – természetesen ez előbbit preferálná. Az 

Alapszabályban meghatározott számos feladat közül néhányat kiad az Akadémiának, 

amelynek végrehajtását szakmailag ellenőrzi. Tehát a Magyar Vitorlás Szövetség 

felügyeleti szerve lenne a Magyar Vitorlás Akadémiának. 

Rutai István:  

Javasolja, hogy Dr. Ugron Gáspár Gábor és Holczhauser András dolgozza ki az 

Együttműködési szerződés feltételeit és ennek megismerése, megvitatása után 

szavazzon róla az elnökség. 

Dr. Kollár Lajos:  

Javasolja, hogy állítsanak fel egy csapatot, amely ezt az anyagot összeállítja és a 

következő elnökségi ülésen szavazzanak róla. 
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Határozati javaslat: 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége megismerte a Nemzeti Vitorlás és Vízisport 

Akadémia létrehozása tárgyában készített előterjesztést, az abban foglaltakkal egyetért 

és támogatását fejezi ki az Akadémia létrehozása iránt. Az Elnökség egyúttal 

felhatalmazza a Magyar Vitorlás Szövetség elnökét, hogy előkészítse az Akadémia és a 

Magyar Vitorlás Szövetség, mint a szakmai felügyeletet ellátó szerv között kötendő 

együttműködési megállapodást az előterjesztésben foglalt vállalások és keretrendszer 

szerződésbe foglalása céljából.  

Az MVSZ elnöksége a javaslatok kidolgozására munkacsoportot állít fel, melynek tagjai 

Böröcz István, Rutai István, Siklósi Máté és Sükösd Balázs. 

 

 

Név 53/2014(06.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel  x  

Fináczy György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 

5. napirendi pont: Az MVSz stratégiájának kidolgozása 
Sükösd Balázs: 

Igény merült fel rá, készüljön a hosszútávú célokat, középtávú prioritásokat és rövidtávon 

akcióterveket megfogalmazó, konszenzuson alapuló dokumentum. A koncepció az, hogy 

az elnökség tagjain kívül is vegyenek részt a munkában. A választásokkor meghatározott 

víziókat, a korábbi stratégiát, és új saját ötleteket szeretnénk felhasználni. A stratégiát a 

szeptemberre tervezett rendkívüli közgyűlés elé terjesztik be, és – elfogadása esetén – a 

2018. évi költségvetés alapját képezi. 
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Határozati javaslat 

Az MVSZ elnökségének 2017-2020-as Stratégiájának kidolgozására munkacsoportot hoz 

létre, melynek tagjai Böröcz István, Holczhauser András, Kurucz Sándor, Litkey Farkas, 

Siklósi Máté, Sükösd Balázs, Tenke Tibor.  

 

 

Név 54/2017 (06.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 

 

6. napirendi pont: GINOP 7.1,2-15 eszközök hasznosítása 
 

Rutai István: 

Az MVSz, az MVSz és Magyar Vitorlás Akadémia nKft.-vel alkotott konzorcium a GINOP 
7.1.2 – 15 pályázatból – többek között- vízi sporteszközöket és motoros kishajókat szerez 
be, melyek az MVA nKft tulajdonában kerülnek. 
Az MVSz a beszerzett eszközöket – a közbeszerzési eljárás lezárultával – pályázati úton 
kívánja hasznosítani.  
 
 

Határozati javaslat: 

A Magyar Vitorlás Akadémia nKft. a GINOP 7.1.2 – 15 pályázatból beszerzett eszközök 

hasznosítására pályázatot hirdet, a pályázat kiírásával megbízza a Magyar Vitorlás 
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Akadémia nKft ügyvezetőjét. A pályázatok értékelésére három tagú bíráló bizottságot állít 

fel, melynek tagjai: Kollár Lajos, Imhof Gábor, Friedl Mihály. 

 

 

 

Név 55/2017 (6.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 
7. napirendi pont: Beszámoló a GINOP 7.1.2-15 és a GINOP 7.1.9. pályázatok 

aktualitásáról 
Imhof Gábor, Holczhauser András: 

7.1.2.13 Balatonfüredi projekt: Ma délelőtt volt taggyűlésünk Balatonfüreden.  

A tervezési folyamatban az ütemterv szerint haladunk. 

Tíz nappal ezelőtt megkaptuk az Irányító Hatóság támogató döntését arról, hogy a 

támogatási kérelmünk megfelel a jogosultsági feltételeknek. Dolgozunk azon, hogy ez a 

projekt megvalósuljon. 

Dr. Kollár Lajos, Holczhauser András: Kirajzolódtak nagyjából a kikötő fővonalai is. A 

mólót ne nyissuk meg a keleti oldalon, mivel ott a strand. 

Hoztak 3 árajánlatot 900-tól 1,2 milliárd forintig. Következő taggyűlés július 10. 

Imhof Gábor: Eszközfejlesztési projekt. Lezárult az ajánlattételi határidő 

eszközbeszerzésekre, beérkeztek az ajánlatok.  
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Az Olimpiai pályázat kapcsán kiírt közbeszerzésekről az összes hajóra és buszra jöttek 

ajánlatok.  

Határozati javaslat 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége elfogadja a GINOP 7.1.2-15 pályázatról 
készített beszámolót. 
 

 

Név 56/2017 (06.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos x   

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy 

György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 

 
8. napirendi pont: Szakbizottságok 
Tusnai Gabi: 

A szakbizottságok működése elnökségtől elnökségig tart, a bizottságok vezetőit az 

elnökség kéri fel, illetve erősíti meg. A három szakbizottság – versenybírói, 

versenyrendezői, technikai – végezze a WS szabályok fordítását, és a hazai viszonyokkal 

való harmonizálását. Javasolja, hogy új szabályozások meghozatala előtt a bizottságok 

ellenőrizzék, hogy összhangban van-e a WS szabályozással. Megerősíti-e a három 

bizottság vezetőit és tagjait az elnökség?  

Holczhauser András: 
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A szakbizottságok a Szövetség részei, nem folyamatos kritikára, hanem építő jellegű 

együttműködésre lenne szükség. Böröcz Bencét javasolja a VVB elnökének. 

Siklósi Máté: 

A közgyűlésen is csak kritika hangzott el a VBB elnöke részéről, ez így nem jó, ez gyengíti 

a Szövetséget.  

A következő napirendi pont szorosan kapcsolódik a témához. 

9. napirendi pont: MVSz bizottsági szerkezet, egyéb tisztségek 
Holczhauser András: 

A közgyűlés által választott bizottságok – Felügyelő bizottság, Fegyelmi és Etikai 

bizottság – készítik a munkatervet, az SZMSZ-t, ez előreláthatólag őszre elkészül. 

Elnökségi hatáskörbe tartozó bizottságok vezetőinek – előzetes egyeztetések 

figyelembevételével a következő személyi javaslatokat teszi a főtitkár: 

Antidopping bizottság: Dr. Kollár Lajos 

Fellebbviteli bizottság: Németh Miklós vagy Tusnai Tamásné 

Nagyhajós bizottság: Kurucz Sándor 

Technikai bizottság: Pécsváradi Ákos 

Versenybíró bizottság: Böröcz Bence 

Versenyrendező bizottság: Fluck Benedek 

Versenysport bizottság: Rutai István 

A Jogi bizottság élén dr. Horváth István nem kíván a továbbiakban tevékenykedni. A 

Szövetség szerződésben áll egy az egyesületi jogban jártas jogásszal, így a Jogi 

bizottság működése feleslegessé vált. A Képzési bizottság szerepe fontos, a 

Versenysport bizottságba lehetne integrálni. A YS bizottságra sincs abban az esetben 

szükség, ha a Technikai bizottság megfelelően működik. 

A többi MVSz képviseletre az alábbi javaslatot teszi az elnök és a főtitkár: 

MOB: Wossala György lemondott, Weöres Márta szeretne lemondani. Jelen pillanatban 

Dr. Kollár Lajos az elnök és Holczhauser András főtitkár képviseli a Szövetséget. 

Javaslat: dr. Hajdu Balázs, Litkey Farkas és Fináczy György 

 Litkey Farkas és Fináczy György vállalja 

Balaton Fejlesztési Tanács: Böröcz István 

World Sailing: Maradjon a jelenlegi két képviselőnk: Wossala György és dr. Hajdu Balázs  
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Határozati javaslat 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége a szakbizottságok elnöki posztjára a következő 

személyeket kéri fel: 

Antidopping bizottság: Dr. Kollár Lajos 

Fellebbviteli bizottság: Tusnai Tamásné 

Nagyhajós bizottság: Kurucz Sándor 

Technikai bizottság: Pécsváradi Ákos 

Versenybíró bizottság: Böröcz Bence 

Versenyrendező bizottság: Fluck Benedek 

Versenysport bizottság: Rutai István 

 

 

Név 57/2017(06.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos    

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy 

György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 

Határozati javaslat 

Az MVSZ elnöksége a megüresedett két helyre MOB tagnak Litkey Farkast és Fináczy György 

olimpikonokat jelöli. 
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Név 58/2017(06.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos    

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 

 

 

Határozati javaslat 

 Az MVSZ elnöksége a BFT közbiztonsági testületében Böröcz Istvánt delegálja. 

 

 

Név 59/2017(06.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos    

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   
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Fináczy György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 
 
10. napirendi pont: Edzői bérezés – az EMMI-től kapott 20M Ft felhasználása 
Holczhauser András:  

Rendelkezésre áll 20M Ft edzői bérezésre, 2017. december 31-ig használható fel – 

külföldi edzők meghívására, clinic-ek tartására, stratégia építésre használható fel. A 

Versenysport bizottság, a főtitkár és a sportmanager közösen dolgoz ki tervet az összeg 

felhasználására. 

 
11. napirendi pont: Motorosok selejtezé 
 
Holczhauser András: 
A Bálna és a Giba motorosokat már nem éri meg megjavíttatni, illetve felújítani, ezért az 
MVSz leselejtezi ezeket. Két klub jelezte, hogy hasznosítani tudná: A Ponton Klub a 
Bálnát, az FVE a Gibát. 
 

Határozati javaslat 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége döntött a Bálna és a Giba motorosokat 

leselejtezéséről. 

 

Név 60/2017(06.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos    

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy György    
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Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 

 

 
12. napirendi pont: Sportágfejlesztési keret 
Holczhauser András: 

15M Ft-ot kapunk a 2. félévre, és féléves elszámolásban leszünk: egy részét az 

élsportolóknak adjuk, 4M Ft-ot különítünk el az osztályszövetségeknek edzőtáborok 

tartására pályázati úton), ifjúsági felzárkóztató versenysorozat támogatása (Nádas Kupa, 

RS FEVA versenyek), ebből támogattuk az 1. félévben a GoBoating programot. Össze 

kell állítani a TF edzőképzés anyagát – ennek a sportágspecifikus részét. A képzés 2019-

ben indulhat.  

A Nemzeti Vitorlás Képzési tananyagba bele lehetne illeszteni az egyetemi, főiskolai 
tananyagot. A könyvek kinyomtatására, megírása, jogdíjakra nagyjából 3M Ft-ot szánunk. 
 

Határozati javaslat: 

A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége támogatja a 2017. II félévi Sportágfejlesztési 

keret felosztására tett javaslatot. 

 

Név 61/2017 (06.12.) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos    

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy György    

Friedl Mihály x   
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Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 

 
13. napirendi pont: Ifjúsági válogatott keret 
 

Holczhauser András: OP válogatott kijelölése 

Rutai István: Az MVSz elnöksége tartsa fenn a jogot arra, hogy nemzetközi eseményekre 

versenyzőket és kisérőket akkreditáljon. Az OP Osztályszövetség további akkreditáció 

igénylésére önállóan nem jogosult. 

Böröcz István: Emlékeztet rá, hogy erre már csak azért is szükség van, mert megváltozott 

az erre vonatkozó WS szabályozás. 

Határozati javaslatok: 
Az MVSz elnöksége jóváhagyja a Laser osztályszövetség javaslatát, mely szerint a WS 
ifjúsági VB-n Veisse Zoltán képviselheti hazánkat.  
 

 

Név 62/2017 (06.12.) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos    

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
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Határozati javaslat: 

Az Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége - az Optimist osztályszövetség javaslata 

alapján – kijelöli 2017. évi Optimist világbajnokságra utazó magyar válogatott keretet.  

 Sportolók:  

Bányai Attila 

Nagy Bendegúz 

Szabó Roni Oszkár 

Borda Levente 

Zolnai Sámuel 

Csapatvezető: Szalontai Bence 

Vezető edző: Török Péter 

A magyar válogatott utazásáért és külföldi tartózkodásáért a kijelölt csapatvezető felel. 

Szülők csak a kijelölt versenyterületen kívül tartózkodhatnak és kötelesek betartani a 

csapatvezető utasításit. Az OP osztályszövetség további bármilyen akkreditációk 

kérelmezésére önállóan nem jogosut.”   

 

„Az Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége - az Optimist osztályszövetség javaslata 

alapján – kijelöli 2017. évi Optimist Európa-bajnokságra utazó magyar válogatott 

keretet: 

Sportolók: 

Jeney Máté 

Benyó Máté 

Tóth Attila 

Verebély Mátyás 

Litkey Janka 

Chiara Lisa Carra 

 
Csapatvezető: Perjés Bálint 

Vezető edző: Török Péter 

 

A magyar válogatott utazásáért és külföldi tartózkodásáért a kijelölt csapatvezető felel. 

Szülők csak a kijelölt versenyterületen kívül tartózkodhatnak és kötelesek betartani a 
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csapatvezető utasításit. Az OP osztályszövetség további bármilyen akkreditációk 

kérelmezésére önállóan nem jogosut.  

 

 

Név 63/2017 (06.12) 

 

igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos    

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy 

György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 
 

14. napirendi pont: Gyermekvédelmi szabályzat 
 
Holczhauser András: 
A szabályzatot korábban egyeztette a FEB-bel, néhány osztályszövetséggel. Szükség 
lenne még egy felelős személyre, akit meg lehet keresni, amennyiben szükséges. 
 
Határozati javaslat: 

Az Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége elfogadja az MVSZ Gyermekvédelmi 

szabályzatát. 

 

Név 64/2017 (06.12) 
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igen nem tartózkodik 

dr. Kollár Lajos    

 

   

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Fináczy György    

Friedl Mihály x   

Litkey Farkas x   

Rutai István x   

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

 

 
 
 
15. napirendi pont: Egyebek 
 

Holczhauser András: 
Érdi Márinak sikerült támogatót találni, lebonyolítás a Szövetségen keresztül. Erről 
szavazás elektronikus úton. 
  

Jegyzőkönyv lezárva: 20:35 

Jóváhagyta: Holczhauser András 

 


